# 39 Глубже всех морей

- Deeper than the deepest of the oceans, Everlasting, deep beyond compare, Higher than the highest lights of heaven, Is the love that Christ with us does share.
- 1. Глубже всех морей и океанов, Необъятна, вечна, велика, Выше всех златых светил небесных, Беспредельная любовь Христа.

### Refrain

He has cleansed me from sin's blight And given me robes of pure white; And His Holy Spirit gave to me—I now am in His family.

## Припев

Он омыл грехи мои, Дал ризы снежной белизны, Дар Святого Духа даровал И чадом Божиим назвал.

- 2. Dark and fearful, striking me with terror Were the years that I had spent in sin! I was lost, unfortunate and hopeless—Jesus found me, and He took me in.
- 2. Мрачны, беспросветны и ужасны Были годы в страшной тьме греха; Гибнул я израненный, несчастный, Но Иисус нашёл и спас меня.

### Refrain

He has cleansed me from sin's blight And given me robes of pure white; And His Holy Spirit gave to me—I now am in His family.

## Припев

Он омыл грехи мои, Дал ризы снежной белизны, Дар Святого Духа даровал И чадом Божиим назвал.

- 3. Praise the Lord! For by the grace of Jesus I am saved! From sin and death set free! Over me sin has no more dominion—Jesus Christ, my Saviour, dwells in me.
- 3. Счастлив я! Христовой благодатью Я спасён от смерти и суда; Сердцем грех теперь не овладеет, В нём обитель Господа Христа.

#### Refrain

He has cleansed me from sin's blight And given me robes of pure white; And His Holy Spirit gave to me—I now am in His family.

## Припев

Он омыл грехи мои, Дал ризы снежной белизны, Дар Святого Духа даровал И чадом Божиим назвал.